



### Safety and Occupational Health Policy

FJC Design and Construction Company attaches great importance to occupational safety and health, based on our belief that identifying, evaluating and reducing potential risks will prevent, God willing, all kinds of loss of life and property and maintain a safe work environment. Therefore, we worked to achieve our vision to reduce the possibility of losses and injuries to our employees, contractors, visitors and our external public in our work environment.

We are dedicated:

- Managers and supervisors are responsible for providing effective occupational safety and health leadership in all of our operations while emphasizing that safe behavior is the responsibility of all FJC employees.
- We identify and evaluate potential occupational safety and health risks and put in place appropriate control measures to reduce them with continuous review of them.
- We provide training and development to our employees to ensure awareness and competence to deal with potential risks and responsibilities related to occupational safety and health.
- We communicate, consult and involve our employees in the decision-making process for the continuous improvement of the occupational health and safety management system.
- We comply with the legal requirements for occupational safety and health and any other related requirements
- We provide a safe, healthy and integrated work environment with the external community
- We set measurable plans and objectives in order to improve occupational health and safety performance and integrate with our administrative systems at all levels, which reduces potential risks and enhances our services.
- We document, monitor, review and continuously improve the occupational safety and health management system
- We are keen to protect our employees and property to ensure business continuity.

### سياسة السلامة والصحة المهنية

تولي شركة FJC للتصميم والانشاءات بالغ الاهتمام للسلامة والصحة المهنية وذلك من إيماننا بأن تحديد وتقييم وتقليل المخاطر المحتملة سوف يمنع بإذن الله جميع أنواع الخسائر في الأرواح والممتلكات والحفاظ على بيئة العمل آمنة. ولذلك عملنا على تحقيق رؤيتنا بتقليل احتمالية وقوع الخسائر والإصابات لموظفينا ومقاولينا وزوارنا وجمهورنا الخارجي في بيئة عملنا. وعلى ذلك نلتزم بالتالي:

- المدراء والمشرفون مسؤولون عن توفير قيادة فعالة للسلامة والصحة المهنية في جميع عملياتنا مع التأكيد على أن السلوك الآمن هو مسؤولية جميع العاملين في شركة FJC.
- نقوم بتحديد وتقييم أخطار السلامة والصحة المهنية المحتملة ونضع وسائل التحكم الملائمة لتقليلها مع المراجعة المستمرة لها.
- نقدم التدريب والتطوير لموظفينا لضمان الوعي والكفاءة للتعامل مع المخاطر المحتملة والمسؤوليات المتعلقة بالسلامة والصحة المهنية.
- نتواصل ونستشير ونشرك موظفينا في عملية صنع القرار من أجل التحسين المستمر لنظام ادارة السلامة والصحة المهنية.
- نلتزم بالمتطلبات القانونية للسلامة والصحة المهنية وأي متطلبات أخرى ذات صلة
- نوفر بيئة عمل آمنة وصحية ومتكاملة مع المجتمع الخارجي
- نضع الخطط والأهداف القابلة للقياس من أجل تحسين أداء السلامة والصحة المهنية والتكامل مع انظمتنا الادارية على جميع المستويات مما يحد من المخاطر المحتملة ويعزز خدماتنا.
- نقوم بتوثيق ومراقبة ومراجعة وتحسين نظام ادارة السلامة والصحة المهنية باستمرار
- نحرص على حماية موظفينا وممتلكاتنا لضمان استمرارية الاعمال.